

Dear Business Partner

Saudi Electricity Company would like to thank you for your participation in the awareness session for e-invoicing project (attached the PowerPoint presentation).

The new process will eliminate the use of paper in the processing of invoices and it will also help you to keep track of processing and payment details.

What you will need

You will need standard computer in your office with standard configuration and broadband internet connectivity should suffice to participate in the electronic invoicing project. The E-invoicing system is compatible with internet explorer 8 & 9 or set compatibility View in later versions.

To access the portal you will need username and password. The username and passwords is the same as your company current username and password for the bidder portal. In case you forget it, you can follow the below guide to get this information.

<https://www.se.com.sa/en-us/Lists/Contracting%20Guides1/Attachments/4/How to Retrieve Contractor password 17Feb2015.pdf>

Also, you can require new username and password by filling the form (<https://www.se.com.sa/en-us/Lists/Forms%20and%20Guides%20Contracting%20Reports%20EN/Attachments/12/Contractor ContactPerson Form.pdf>) then send it by email to contracting@se.com.sa.

عزيزي شريك العمل

الشركة السعودية للكهرباء تشكركم لتفاعلكم مع اليوم التوعوي لمشروع الفاتورة الإلكترونية (مرفق لكم العرض المقدم).

الإجراء الجديد سوف يستبدل التعامل اليدوي للفاتورة الى التعامل الإلكتروني و سوف يتيح لكم متابعة سير الفاتورة و تفاصيل الدفع.

ماذا تحتاج

ستحتاج الى جهاز كمبيوتر في مكتبكم متصل بالشبكة العالمية مع ملاحظة ان البوابة للفاتورة الإلكترونية هي متطابقة مع أنترنت إكسبلورر 8 و 9 أو إعداد خاصية التوافقية للإصدارات الأعلى،

تحتاج الى أسم المستخدم و كلمة المرور للدخول على البوابة الإلكترونية، اسم المستخدم و كلمة المرور هي مطابقه لبيانات الدخول لبوابة المقاولين. في حالة عدم معرفة كلمة المرور يمكنك الاطلاع على ملف المساعدة في الرابط ادناه.

[https://www.se.com.sa/ar-us/Lists/Contracting%20Guides1/Attachments/4/20كلمة%20المرور%20للمقاول%20للمقاولين%20المسجلين%20مسبقا%20\(2\).pdf](https://www.se.com.sa/ar-us/Lists/Contracting%20Guides1/Attachments/4/20كلمة%20المرور%20للمقاول%20للمقاولين%20المسجلين%20مسبقا%20(2).pdf)

كما يمكنكم طلب حسابات اضافية عن طريق تعبئة النموذج المرفق بالرابط ادناه (<https://www.se.com.sa/en-us/Lists/Forms%20and%20Guides%20Contracting%20Reports%20EN/Attachments/12/Contractor ContactPerson Form.pdf>) وارسالها بالبريد الإلكتروني الى contracting@se.com.sa.

What we need from you:

To help serve you better and update our database, please provide us with (***ignore this if you already done so***):

- Updated Commercial Registration
- Updated Zakat Certificates
- Updated GOSI Certificates

Please email scanned copies latest certificates to contracting@se.com.sa

For additional information:

The Supplier Self-service (SUS) which is intended for e-invoicing is part of the current online Bidder Portal which is available at <http://www.se.com.sa> → English → Business → Contractors E-Bidding.

Please feel free to contact us by email address contracting@se.com.sa.

We thank you and we look forward for a productive collaboration to make this journey a success for all of us.

Contracting

ماذا نحتاج منك

لخدمتكم بشكل أفضل، و لتحديث قواعد البيانات لدينا، الرجاء توفير لنا التالي (***الرجاء تجاهل هذه المتطلبات إذا تم توفيرهم من قبلكم سابقا***):

- شهادة محدثة للسجل التجاري.
- شهادة محدثة للزكاة.
- شهادة محدثة للتأمينات الاجتماعية

يمكنكم ارسال نسخ إلكترونية للمذكور أعلاه الى البريد الإلكتروني contracting@se.com.sa

المعلومات الاضافية

الخدمة الذاتية للمقاولين (بوابة المقاول) هي البوابة التي يمكنكم الدخول اليها للتعامل مع الفاتورة الإلكترونية و هي متوفرة على موقع الشركة على النحو التالي: <http://www.se.com.sa> ← الأعمال ← العطاءات الاللكترونية للمقاولين

كما يمكنكم التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني التالي contracting@se.com.sa.

نشكر لكم تعاونكم و نتطلع جميعا الى المشاركة الفاعلة لنجاح هذا المشروع.

العقود